
           

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  26/10/2020 

Του:   Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 
Προς:   Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 
 

ΘΕΜΑ:  «Προβλήματα δικτύου άρδευσης στην λίμνη Κερκίνη»  
 

 
     

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,  
 
Όπως έχουμε πληροφορηθεί από μαρτυρίες ανθρώπων της περιοχής της λίμνης Κερκίνης, 

υφίσταται μείζον ζήτημα, όσον αφορά στο δίκτυο άρδευσης της λίμνης. Συγκεκριμένα, ΤΟ 

το εν λόγω συμβαίνει να είναι πεπαλαιωμένο, με αποτέλεσμα να υπάρχουν μεγάλες 

απώλειες νερού και να απαιτούνται μεγαλύτερες ποσότητες νερού για να ικανοποιήσουν 

τις ανάγκες του κάμπου σε νερό. Μια μείωση των απωλειών στα αρδευτικά δίκτυα, θα 

μπορούσε να εξοικονομήσει αρκετό νερό, γεγονός που θα μπορούσε να λειτουργήσει 

ανασταλτικά στη μείωση της μέγιστης στάθμης του νερού στη λίμνη την Άνοιξη. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω: 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Προτίθεσθε να αναλάβετε άμεσες πρωτοβουλίες, έτσι ώστε να βελτιωθούν οι υποδομές του 
αρδευτικού δικτύου της λίμνης Κερκίνης; 
 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 
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